
PROTOKÓŁ Nr XXXIX.2023 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 25 maja 2023 r. 

w Urzędzie Gminy w Majdanie Królewskim w godz. 1400 – 1424 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z- ca Wójta Gminy Majdan Królewski 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 

jest 15 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. Poprosił także 

radnych o potwierdzenie swojej obecności za pomocą pilotów.  

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady XXXIX sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokali użytkowych mieszczących się w budynku 
przy ul. Strażackiej 4 w Majdanie Królewskim; 

2) zaciągnięcia zobowiązania z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: 
Rozbudowa drogi gminnej nr 104079 „Ciułak – Podmurynia” na odcinku 0,54 km; 



3) zaciągnięcia zobowiązania z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: 
Przebudowa drogi wewnętrznej w Rusinowie na działce nr 235 na odcinku 0,6 km;  

4) zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok; 

5) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski.  

6. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Majdan Królewski.  

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad XXXVIII sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 15 radnych, Rada Gminy 15 głosami za przyjęła proponowany 

porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3  

Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji 

Pan Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i poddał protokół z 

XXXVIII sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 14 głosami za przyjęła protokół z XXXVIII sesji. 

 

Ad. 4  

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

Pan Wójt poinformował, że od ostatniej sesji wpłynęło do Urzędu Gminy łącznie 602 pisma i 296 faktur. 

Następnie przedstawił informację o przeprowadzonych w tym okresie przetargach i zakończonych 

inwestycjach oraz złożonych wnioskach o dofinansowanie: 

1. Rozstrzygniecie II  postępowanie   o zamówienie publiczne w  trybie w trybie podstawowym na:  

„Przebudowa i modernizacja infrastruktury społecznej poprzez utworzenie Dziennego Domu 

Seniora w Brzostowej Górze” Zadanie dofinansowane jest z  Programu Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych. – otwarcie ofert nastąpiło 28.04.2023. w przetargu wzięło 

udział 4 Wykonawców, dnia 26.05.2023 zostanie podpisana umowa z wybranym Wykonawcą firma 

ART.-BUD  Arkadiusz Nowak, Kolbuszowa Górna 44, 36-100 Kolbuszowa na kwotę brutto 

5 143 239,88 zł 

2. Rozstrzygniecie II  postępowanie   o zamówienie publiczne w  trybie podstawowym na: „Rozbudowa 

placu zabaw i rekreacji w miejscowości Majdan Królewski” w ramach Programu Rozwoju Obszarów 



Wiejskich – otwarcie ofert 27.04.2023  w przetargu wzięło udział 5 Wykonawców, dnia 25.05.2023 

zostanie podpisana umowa z wybranym Wykonawcą firma HAPT Jarosław Telega, ul. Gorliczyńska 

129, 37-200 Przeworsk na kwotę brutto 290 280,00 zł 

3. Rozstrzygniecie postepowania  w trybie zapytania ofertowego na Nadzór inwestorski na zadaniu  

„Budowa i modernizacja gminnej infrastruktury  drogowej w gminie Majdan Królewski” – otwarcie 

ofert 15.05.2023, dnia 17.05.2023 podpisano umowę z wybranym Wykonawcą Józef Dryś, ul. Św. 

Kingii 5/3, 39-400 Tarnobrzeg na kwotę brutto 54 000,00 zł 

4. Zawarto umowy na: 

a. „Remonty przepustów przy dogach gminnych na terenie Gminy Majdan Królewski ” Z firmą:  

Zbigniew Bąk Firma Transportowo-Remontowa Usług Drogowo- Budowlanych „DROG-BUD”  

Czajków Płd. 142, 28-200 Staszów za kwotę 54 120,00zł. Odebrano 08.05.2023r.   

b. „Wykonanie usługi  Odmulenia rowu na dz nr 400 w Krzątce w Gminie Majdan Królewski.” Z 

firmą: Zbigniew Bąk Firma Transportowo-Remontowa Usług Drogowo- Budowlanych „DROG-

BUD”  Czajków Płd. 142, 28-200 Staszów za kwotę: 15 000,00zł 

c. Dostawa  przyczepy dwuosiowej Typ S22 z  hamulcem o DMC max 2700kg z Firmą: ZAKŁAD 

PRODUKCJI PRZYCZEP I NADWOZI "STIM" MAŁECKI SP. J., Pogwizdów 522, 37-126 Medynia 

Głogowska. Za kwotę 16 890,36zł. 

d. Remont pomieszczeń byłego ośrodka zdrowia w budynku wielofunkcyjnym w miejscowości 

Krzątka. Z firmą : USŁUGI  TRANSPORTOWE BUDOWLANE I HANDLOWE – Jerzy Skura  ul. 

Lasowiacka 19,   36-110 Majdan Królewski za kwotę : 50 900,00zł 

5. Prowadzenie robót siłami własnymi: 

• Utrzymanie dróg gminnych wycinanie zakrzaczeń, sprzątanie.  

• Remont ogrodzenia przy PSP w Komorowie. 

6. Nadzór nad robotami budowlanymi  wykonywanymi  na podstawie zawartych umów na terenie 

gminy przez firmy zewnętrzne. 

   

Ad. 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokali użytkowych mieszczących się w 
budynku przy ul. Strażackiej 4 w Majdanie Królewskim; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. Następnie poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 



 

2) zaciągnięcia zobowiązania z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: 
Rozbudowa drogi gminnej nr 104079 „Ciułak – Podmurynia” na odcinku 0,54 km; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. Następnie poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

3) zaciągnięcia zobowiązania z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pod 
nazwą: Przebudowa drogi wewnętrznej w Rusinowie na działce nr 235 na odcinku 0,6 km; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. Następnie poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

4) zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok; 

Pani Anna Trawińska – Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Pan 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu wspólnym Komisji 

Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

5) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 

Pani Anna Trawińska – Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Pan 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu wspólnym Komisji 

Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 



 

 

 

Ad. 6 

Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Majdan Królewski. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Wilk odczytał informację, w której wymienił główne zagadnienia zawarte w 

Raporcie o stanie gminy, przedstawił najważniejsze działania, inwestycje i przedsięwzięcia zrealizowane 

w 2022 roku. Poinformował również, że sesja na której odbędzie się debata nad raportem zaplanowana 

została na 20 czerwca 2023 r.    

 

Ad. 7 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos.  

Głos zabrał radny Pan Mariusz Wołosz, który przedstawił dwie sprawy: 

1) prośba w formie interpelacji o zwrócenie do zarządcy drogi krajowej nr 9 w celu wyznaczenia 

przejścia dla pieszych na ul. Komorowskiej, na skrzyżowaniu z DK nr 9 oraz na ul. Polesie. Ruch 

pieszych, głównie uczniów zwiększa się tam corocznie. Uczniowie klas, które uczą się na 

Osiedlu Podlasek przechodzą tam, stąd prośba o zwrócenie się do GDDKiA czy jest to realne 

aby przejścia dla pieszych zostały wyznaczone. 

2) prośba o wymianę witaczy, które są na wjeździe do naszej gminy od strony Cmolasu i Nowej 

Dęby. Kilka lat temu były zabezpieczone środki na to w budżecie. Teraz jeżdżąc tymi pięknymi 

ścieżkami rowerowymi, które mamy to te witacze kontrastują.   

Do poruszonych spraw odniósł się Pan Wójt, który poinformował, że w przypadku przejść dla pieszych 

temat był już przerabiany. Jeśli chodzi o przejście dla pieszych w sąsiedztwie ulicy Komorowskiej to jest 

to praktycznie niewykonalne ponieważ GDDKiA nie wyraża na to zgody ze względu na to, że tam nie 

jest zachowana widoczność niezbędna w obrębie tego przejścia.  

Natomiast jeśli chodzi o sprawę witaczy to ten temat jest w trakcie realizacji i wkrótce nowe witacze 

zostaną ustawione.  

Głos ponownie zabrał Pa Mariusz Wołosz, który uszczegółowił, że chodzi o wyznaczenie przejścia na 

ulicy Komorowskiej a nie na drodze krajowej. 

W odpowiedzi Pan Wójt wyjaśnił, że zarządcą skrzyżowania w obrębie drogi niższej kategorii z drogą 

wyższej kategorii jest zarządca drogi wyższej kategorii. Próby z naszej strony były poczynione aby to 

przejście było. W tej sytuacji ponowimy sygnał i być może się uda, jeśli chodzi o przejście przez ulicę 

Komorowską aby zachować ciągłość chodnika z przejściem.  

Pan Przewodniczący dodał, że taka próba będzie też miała miejsce w przypadku ulicy Polesie.   



 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji.  
Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad XXXIX sesji Rady Gminy został 

wyczerpany, po czym dziękując zamknął posiedzenie XXXIX sesji Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 


